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Onderwerp

Artikel 40 brief SP

Voorstel

Besluiten de artikel 40 brief van de SP te beantwoorden met bijgevoegde brief

Inleiding

Naar aanleiding van diverse krantenberichten heeft de SP fractie middels een artikel 40
brief vragen gesteld over topinkomens van bestuurders van zorgaanbieders.

Beoogd effect/doel

N.v.t.

Argumenten

In bijgevoegde brief wordt toegelicht dat het college op dit moment geen juridische basis
heeft om in te grijpen bij topinkomens boven de gestelde norm (de wet normering
topinkomens). De afbouw van topinkomens boven de Balkenende-norm dient vanaf 2017
plaats te vinden. Tevens wordt in de brief aangegeven dat het college de
salarisontwikkelingen actief zal volgen middels de jaarverantwoording en waar nodig
bestuurders aan te spreken.

Kanttekeningen en risico's

N.v.t.
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Financiële, personele en juridische gevolgen

N.v.t.

Uitvoering/evaluatie

N.v.t.

Com mu n icatie/ partici patie,

Brief zal na akkoord vezonden worden aan de SP fractie

Overleg gevoerd met

Intern : contractmanager J. Verheesen

Extern: N.v.t.

Bijlagen

Brief aan de SP fractie
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: beantwoording art a0 brief
: Graaiers in de zorg
:GP

Beste meneer Goubet,

ln deze brief ontvangt u onze reactie op uw brief d.d. 12 juni 2OI7 met als onderwerp
Graaiers in de zorg.

Allereerst: de inhoud van uw brief wordt volstrekt begrepen. Ook wij zijn van mening dat
beschikbare middelen voor ondersteuning fzorgvan de burgers zoveel mogelijk ten goede
dienen te komen aan de burger. Topinkomens boven de gestelde normen volgens de wet
normering topinkomens zijn ongepast.

Zoals u al in uw brief aangeeft zijn er diverse signalen dat ook bestuurders van
zorgaanbieders waarmee de gemeente Weert een contract heeft een inkomen hebben
boven de Balkenende-norm.
Helaas constateren we dat we hier op dit moment niet op kunnen ingrijpen. Op bestuurders
met een inkomen boven de Balkenende-norm is een overgangsrecht van toepassing. Op
hoofdlijnen betekent het overgangsrecht dat het topinkomen van de bestuurders 4 jaar
gerespecteerd dient te worden, waarbij vanaf 2O17 een afbouw moet plaatsvinden. Hoe
lang deze afbouw mag duren is van diverse factoren afhankelijk.
Samengevat, de gemeente Weert heeft geen juridische gronden om in te grijpen, we zijn
gebonden aan de wet normeríng topinkomens.

Wat we wel gaan doen is de salarisontwikkeling van topinkomens volgen.
Wij zullen bij de jaarverantwoording binnen het sociale domein de inkomens van de
bestuurders van de 1-5 grootste aanbieders in beeld brengen. lndien de
salarisontwikkelingen buiten de pas lopen zullen we bestuurders hierop aanspreken.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

tgt ¿

Brinkman ns
burgemeester

Wilhelminasingel 101
Correspondentie: Postbus 950, 6000 AZ Weert

Telefoon: L4 0495 of (0495) 57 50 00 - E-mail: gemeente@weert.nl
Website: www.weert.nl - Twitter: www.twitter.com/gemeenteweert
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Aan:
Van:
Betreft:
Onderwerp:

Het College van Burgemeester en Wethouders van Weert
Jeroen Goubet, SP Weert
Schriftelijke vragen conform art. 40 van het RvO
Graaiers in de zorg

Geacht College,

Topverdieners in de (semi-)publieke sector die meer verdienen dan een minister zijn iedereen
een doorn in het oog. De SP heeft in het verleden meermaals pogingen ondernomen om de
topsalarissen aan banden te leggen. Zoals in 20081, 20092,2O113 en uiteindelijk met succes in

2oß4.

Het verbaast ons dan ook zeer dat gisteren bekend werd dat meerdere zorginstellingen waar de
gemeente Weert zaken mee doet bestuurders in dienst hebben die wel heel diep met hun
vingers in de strooppot zitten.

lk noem enkele voorbeelden.
Mathieu Goedhart, Mutsaersstichting, salaris 226.669 euro per jaars
Wouter van Soest, Zorggroep Noord- en Midden Limburg, 225.897 euro per jaar,6

Jolande Tijhuijs, Vincent van Gogh, 22O.521euro per jaar 5

Edwin Delsing, Stichting Land van Horne, 206.816 euro per jaar,6

De Mutssaersstichting wil geld van de gemeente voor de bouw van een school. Wij zien een
interne kostenpost waar ook nog iets gehaald kan worden.

Stichting Land van Horne staat landelijk op plek nummer twee van zorginstellingen die hun

bestuurders ruim belonen. 1,2 Miljoen euro zorggeld gaat er daar naar de grootverdieners.

Wrang dat deze zorginstelling sinds anderhalf jaar 22 cent per minuut rekent aan mensen die
met een vraagje bellen.T

t https://weert.sp.nl/nieuws/2008/08/schokkende-resultaten-onderzoek-sp-vier-directeuren-thuiszorg-

in-noord-en-midden
2 https://weert.sp.nl/nieuws/2009/06/sp-woest-over-salaris-top-zorggroep
3 https://weert.sp.nl/nieuwsl2011l09lraad-wil-geen-premiersnorm-in-thuiszorg
a https://weert.sp.nl/nieuwsl20l3102lgemeente-weert-volgt-sp-en-doet-geen-zaken-meer-met-
publieke-graaiers
uArtikelin Dagblad De Limburger,12 juni2017,'Op naarde magere jaren'
6 http://www.l limburg.nl/zes-limburgse-zorgbestuurders-op-lijst-grootverdieners?context=section-634
7 https://weert.sp.nl/nieuwsl2015112lrood-in-actie-voor-gratis-bellen-naar-land-van-horne



En wrang dat een oud-bestuursvoorzitter van deze zorginstelling vlak voor zijn afscheid ooit zei
dat er inderdaad wel veel verdiend werd aan de top. En dat dit best wat minder kon. Te beginnen
bij zijn opvolger. Zelfs dit gammele morele appèl heeft blijkbaar weinig effect gehad.

U begrijpt dat de SP niet te spreken is over het graaigedrag in de zorg. En ondanks dat uit het
eerder genoemde artikel in Dagblad De Limburger van vanmorgen 5 blijkt dat de gemeente niet
zoveel kan doen willen wij U toch enkele vragen stellen.

Bent U het nog steeds met de SP eens dat exorbitante salarissen in de (semi-) publieke

sector niet kunnen?
Wijst U zorginstellingen waarmee de gemeente zaken doet op hun maatschappelijke
verantwoordelijkheid om topinkomens aan banden te leggen, bijvoorbeeld tijdens
contractonderhandel ingen?
Maakt U uitputtend gebruik van de bevoegdheden die U heeft om hier iets aan te doen?

Met vriendelijke groet,

Jeroen Goubet
SP Weert


